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Rada Miejska w Siechnicach 

Radni Rady Miejskiej w Siechnicach 

Protokół nr LXVII/23 

Sesja Rady Miejskiej w Siechnicach w dniu 23 marca 2023 roku 

Obrady rozpoczęto 23 marca 2023 r. o godz. 08:00  

 

Po sprawdzeniu quorum, LXVII/23 sesję Rady Miejskiej w Siechnicach otworzył i obrady prowadził 

przewodniczący Rady Miejskiej Roman Kasprowicz, która rozpoczęła się o godzinie 8:00 w trybie 

hybrydowym. W sesji uczestniczyło 21 radnych, Burmistrz Milan Ušák, Zastępcy Burmistrza: Lesław 

Kubik, Mariusz Różnowicz, Skarbnik Gminy Agata Dudek-Golińska, Sekretarz Gminy Barbara 

Kosterska, Radca Prawny, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Joanna Bryłkowska-

Hehn, dr hab. prof. Dorota Moroń z Uniwersytetu we Wrocławiu z Instytutu Politologii, dyrektorzy 

 i pracownicy urzędu Miejskiego. 

Porządek obrad sesji: 

1. Wnioski do porządku obrad. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji LXV/23 

3. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 

4. Informacje i komunikaty burmistrza. 

5. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę budżetową na rok 2023 

Gminy Siechnice. 

6. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Siechnice na lata 2023-2024. 

7. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu oraz na spłatę wcześniej 

zaciągniętych kredytów oraz wykup wyemitowanych obligacji. 

8. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

9. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Siechnice na lata 2023-2027.  

10. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wszczęcia procedury, dotyczącej 

zmiany rodzaju nazwy miejscowości Szostakowice z Szostakowice przysiółek wsi Sulęcin, na 

Szostakowice wieś. 

11. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych, dotyczących zmiany rodzaju miejscowości Szostakowice z Szostakowice 

przysiółek wsi Sulęcin, na Szostakowice wieś. 

12. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wszczęcia procedury dotyczącej 

zmiany rodzaju nazwy miejscowości Trestno, z Trestno przysiółek osady Blizanowice, na 

Trestno wieś. 

13. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany rodzaju miejscowości Trestno z Trestno przysiółek osady 

Blizanowice na Trestno wieś. 

14. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wrocławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Utrzymanie i rozwój 

Systemu Informacji Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP w roku 2023. 
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15. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany załącznika graficznego do 

uchwały Nr XLII/315/10 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 18 października 2010 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Zacharzyce – teren „B” gmina Siechnice. 

16. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z działki nr 168/7, 168/5 i części działki nr 168/6, obręb Sulęcin-

Szostakowice, gmina Siechnice. 

17. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z części działki nr 69, obręb Sulimów, gmina Siechnice. 

18. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z działki nr 764/1, obręb Siechnice, gmina Siechnice. 

19. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z działek nr 1047/1, 1047/2, 1047/3, 1047/4, 1047/5, obręb 

Radwanice, gmina Siechnice. 

20. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z części działki nr 151/4, obręb Sulimów, gmina Siechnice. 

21. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy 

 w Siechnicach. 

22. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Siechnicach.  

23. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość stanowiąca cztery pomieszczenia w budynku przy ul. Sportowej 5  

w Siechnicach. 

24. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Siechnice dla zaspokojenia potrzeb 

mieszkańców. 

25. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 

LVI/473/18 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 15 listopada 2018 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Siechnice i Gminy 

Siechnice, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Siechnice oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

26. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

27. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siechnice. 

28. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Siechnice na rok 2023. 

29. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Siechnice w roku 2023. 

30. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie organizacji wyborów do Rady 

Osiedla Radwanice, do Rady Osiedla Święta Katarzyna, do Rady Osiedla Żerniki 

Wrocławskie oraz do Rady Mieszkańców Siechnic.  

31. Interpelacje i zapytania radnych- w formie pisemnej. 

32. Wolne wnioski. 
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Ad. 1 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 19 radnych, 2 radnych było nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowali: Andrzej Dulski, Piotr Gądziński. Barbara Jarząbek, Wiesław Jurata, 

Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz 

Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Katarzyna Nowak Pokorny, Piotr Nowiński, 

Marek Rorat, Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska, 

Nieobecnych było 2 radnych: Karolina Mońca, Jolanta Olczak. 

Ad. 2  

Za zatwierdzeniem protokołu z sesji LXV/23 głosowało 18 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 

2 radnych było nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowali: Andrzej Dulski, Piotr Gądziński. Barbara Jarząbek, Wiesław Jurata, 

Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz 

Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Marek Rorat, Anna 

Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. 

1 osoba wstrzymała się od głosu: Katarzyna Nowak Pokorny.  

Nieobecnych było 2 radnych: Karolina Mońca, Jolanta Olczak. 

Ad. 3 

Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Kasprowicz przekazał informację, że do Biura Rady wpłynęło 

pismo mieszkańca gminy do wiadomości Rady – pismo dostępne do zapoznania znajduje się w Biurze 

Rady. 

Przewodniczący Rady z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych złożył wszystkim życzenia. 

Radna Małgorzata Mokorowska podziękowała wszystkim osobom, które uczestniczyły w sadzeniu 

lasu w Kotowicach. Przewodniczący Klubu Radnych Gmina Fair Play Jakub Kłosiński również dołączył 

się do życzeń wielkanocnych. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że zgodnie z artykułem 25a ustawy samorządowej oraz 

 § 76 pkt 5 statutu radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy to 

jego interesu prawnego. Będzie to się będzie to dotyczyło wszystkich projektów uchwał, które będą 

dzisiaj procedowane. 

Ad. 4 

Informacje i komunikaty burmistrza. Burmistrz złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżających się 

świąt wielkanocnych. Podziękował również wszystkim osobom, które zaangażowały się w sadzenie 

lasu w Kotowicach. Burmistrz przekazał, że wczoraj uczestniczył w roboczym spotkaniu 

 z przedstawicielami spółki CPK, PKP, PLK oraz firmy Systra, która zajmuje się sporządzaniem 

opracowań przedprojektowych i projektowych. Przekazał informacje, że pas konieczny do wylesienia 

będzie o wiele szerszy niż obiecywano i może mieć minimum 40 metrów szerokości. Taki pas musi 

być bez drzew i krzewów. W części będzie zagospodarowany drogami dojazdowymi, placami 

manewrowymi. Istotne są informacje o sposobie oceniania oddziaływania na środowisko. Występują 

rozbieżności, które będą oceniali pracownicy Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska lub 

Regionalnej Dyrekcji. Burmistrz powiedział, że obecnie Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska we 

Wrocławiu - przedłużyła termin na składania wniosków, uwag do prowadzonego postępowania  

o wydanie decyzji środowiskowej dla inwestycji PKP, PLK. Nie ma jeszcze informacji, gdzie CPK 

będzie chciał składać wniosek o decyzję środowiskową dla swojej inwestycji. Najprawdopodobniej 

odbędzie się to w okresie wakacyjnym lub powakacyjnym. Burmistrz powiedział, że uzyskał informację 

od projektantki firmy Systra. Spółka Systra potwierdziła, że otrzymuje zamówienie na dodatkowe 

prace projektowe dotyczy to wieloletnich starań z naszej strony, aby przejście podziemne do peronów 

na modernizowanym układzie torowym na linii 277, na wysokości stacji kolejowej w Siechnicach 

 i naszego węzła przesiadkowego, nie było tylko przejściem do peronów, ale żeby było drogą na drugą 

stronę, czyli do ulicy Stawowej. Jest to duży krok do przodu. 

W ubiegłym tygodniu Burmistrz podpisał umowę w siedzibie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Wodnej z prezesami: Panem Łukaszem Kasztelowiczem i Panem 

Bartłomiejem Wiązowskim. Umowa dotyczy dofinansowania projektu w ramach programu rządowego 

Ciepłe Mieszkanie o wartości 5 300 000 zł.  Na podstawie tej umowy będzie można w kwietniu 
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rozpocząć i ogłaszać nabory. Pieniądze te są adresowane do spółdzielni, zarządców nieruchomości 

wielorodzinnych oraz do właścicieli mieszkań w tym zasobie, w budownictwie wielorodzinnym. Mają 

one być przeznaczane na przedsięwzięcia, które mają obniżyć energochłonność tej zabudowy, 

wymianę źródeł ogrzewania. Spowoduje to zmniejszenie emisji pyłów, gazów, poprawę jakości 

powietrza między innymi poprzez wymianę nieefektywnych źródeł ogrzewania, ale również działania 

umożliwiające wykonanie nowych instalacji centralnego ogrzewania, ciepłej wody użytkowej, wymianę 

okien, drzwi, wykonywanie wentylacji mechanicznych z odzyskiem ciepła. Jest to szeroki zakres 

działań, który jest również opisany w komunikacie na stronie gminy dla wszystkich zainteresowanych. 

Mieszkańców wspólnoty, spółdzielni Burmistrz odsyła do kontaktu z Biurem Funduszy Zewnętrznych.  

Burmistrz przybliżył informacje dotyczące zbliżającego się spotkania, które odbędzie się  

z mieszkańcami w Siechnicach w dniu 1 kwietnia br. w auli budynku dawnego gimnazjum.  

Przewodniczący ponownie sprawdził quorum. 

Ad. 5  

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającego uchwałę budżetową na 

rok 2023 Gminy Siechnice jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik 

Pani Agata Dudek-Golińska. Przekazała informację o zgłoszonych poprawkach autorskich Burmistrza, 

które zostały omówione na Komisji Budżetu i Finansów, było sporo pytań, na które zostały udzielone 

odpowiedzi. Szczegółowo była omówiona inwestycja dotycząca kontynuacji budowy ulicy Polnej  

w Iwinach, gdzie z planu wydatków niewygasających przeniesiono do budżetu gminy i wprowadzono 

do budżetu gminy kwotę 1 200 000 zł. W wyniku dokonanych zmian, budżet gminy po stronie 

dochodów przyjmuje wartość 181 290 154 zł 57 gr, z tego dochody bieżące: 153 137 263 zł 25 gr, 

majątkowe: 28 152 891 zł 32 gr. Wydatki budżetu w łącznej kwocie: 249 017 690 zł 62 gr, z tego 

bieżące: 159 559 331 zł 15 gr i majątkowe: 89 458 359 zł 47 gr, w tym wydatki inwestycyjne: 

86 780 359 zł 47 gr. Ustala się deficyt w kwocie: 727 536 zł 5 gr, jest to deficyt, który uległ 

zmniejszeniu o kwotę 112 252 zł 47 gr w wyniku wprowadzonych zmian i finansowany przychodami 

zwrotnymi.  Są pozycje bez zmian, czyli kredyty, wolne środki jako nadwyżka środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu: 36 891 038 zł 5 gr. Niewykorzystane środki pieniężne na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związane ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu: 4 362 010 zł 24 gr oraz przychodów jednostek 

samorządu terytorialnego, wynikających z rozliczenia środków unijnych: 474 487 zł 76 gr. Łączna 

kwota przychodów: 74 352 536 zł 5 gr. Z tytułu zaciąganych kredytów: 26 000 000 i kredytów na 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań: 4 000 000 zł, wolne środki, jako nadwyżka środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu: 39 516 038 zł 5 gr. Niewykorzystane środki pieniężne, 

wynikające z rozliczenia zadań związanych ze szczególnymi zasadami, z wykonywania: 4 362 010 zł 

24 gr. Oraz z przychodów jednostek samorządu terytorialnego wynikających z rozliczenia programów 

unijnych: 474 487 zł 76 gr.  

Przewodniczący Rady ponownie sprawdził quorum. 

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny Łukasz Kropski, który zadał pytanie w sprawie obowiązku zapewnienia 

uczniom jednego ciepłego posiłku w szkołach.  

Na zadanie pytanie odpowiedział II Zastępca Burmistrza Pan Mariusz Różnowicz. Przekazał 

informację, że jeżeli chodzi o zapewnienie ciepłego posiłku to planowana była realizacja tego zadania 

od stycznia bieżącego roku - przez cały rok. Jednak po przeprowadzonych rozmowach z dyrektorami, 

pracownikami szkół jak również z przedstawicielami rodziców i wspólnie stwierdzono, że 

wprowadzenie tego w połowie roku szkolnego będzie działaniem, które zdestabilizuje obecną sytuację 

w szkołach. II Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że w obecnej sytuacji obecność dwóch firm 

cateringowych na terenie jednej szkoły i wydawanie dwóch rodzajów posiłków będzie trudne. Została 

przedstawiona argumentacja, że nie będzie to logistycznie możliwe. Drugim argumentem, który pada 

ze strony rodziców jak i dyrekcji jest pozbawienie wybranych firm możliwości zarobkowania. Dla 

przypomnienia - to rodzice wybierają catering, który jest w danej szkole, a jeżeli chodzi o rozwiązanie 

ciepłego posiłku, tej ustawy, to tutaj już jest wybierany nie przez rodziców tylko przez dyrektora na 
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wolnym rynku, poprzez przetarg, zapytanie. Nasi dyrektorzy mają obawy co do tego przetargu czy 

pięciu przetargów, które musieliby przeprowadzić w swoich szkołach. Została przygotowana wstępnie 

dokumentacja ze strony szkół jak oni z propozycjami realizacji tego projektu u siebie w szkole. Jest to 

bardzo indywidualna kwestia każdej szkoły. Taki przetarg musiałby być podzielony na zadania, każde 

zadanie to inna szkoła. Podsumowując to wszystko, została podjęta decyzja, aby wprowadzić ten 

ciepły posiłek od nowego roku szkolnego. Przetarg należy przeprowadzić w czerwcu, lipcu lub 

sierpniu, który my będziemy ogłaszać, jako gmina. Rodzice będą zadowoleni, bo jakość posiłku będzie 

taka, jak oni sobie wybiorą. 

Radny Łukasz Kropski zwrócił się z prośbą o możliwość zorganizowania komisji, aby można było 

kontynuować rozmowy na ten temat. 

II Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz odpowiedział, że były już ustalenia z rodzicami, aby 

zorganizować kolejne spotkanie w tym temacie, może takie spotkanie będzie lepszą propozycją niż 

komisja. W takim spotkaniu wezmą udział dyrektorzy, rodzice, przedstawiciele gminy, podczas takiego 

spotkania zostaną omówione szczegóły dotyczące przetargu, może ono zostać zorganizowane  

w godzinach popołudniowych. 

Głos zabrała radna Katarzyna Nowak-Pokorny, która powiedziała, że dobrze byłoby zorganizować 

takie spotkanie jeszcze wcześniej, jeszcze przed przystąpieniem do przetargu, aby omówić i ustalić 

szczegóły. 

Głos zabrała Skarbnik Pani Agata Dudek-Golińska, która powiedziała, że art. 106 ustawy prawa 

oświatowego reguluje te kwestie. Pojawił się wniosek, który mówił o tym, że rodzice mają być 

obciążeni jedynie kosztem tzw. „wsadu do kotła”, a nie całego posiłku. Zresztą zapis ustawowy 

również reguluje te kwestie i tutaj powstały rozbieżności, co należy rozumieć, ponieważ ustawa art. 

106 i 106a, do opłat wnoszony za korzystanie przez uczniów z posiłków w stołówce szkolnej. Artykuł 

106 ust. 4 Ustawy - prawo oświatowe, o których mowa w ust. 3, nie wlicza się wynagrodzeń 

pracowników i składek naliczanych od tych wynagrodzeń oraz kosztów utrzymania stołówki. Jest 

podniesiony temat, czym jest stołówka, czym jest kuchnia i jest jasne rozgraniczenie. Interpretacja - za 

posiłek i koszty posiłku należy rozumieć tzw. „wsad do kotła”. A wniosek to postulat pod adresem 

ustawodawcy do przyszłych zmian, czyli w tym kierunku Krajowa Rada Izb Obrachunkowych 

skierowała właśnie tym swoim sprawozdaniem taki wniosek do ustawodawcy i w tą stronę idą 

interpretacje. 

Głos zabrała radna Katarzyna Nowak-Pokorny, która wyraziła swoje uwagi. 

W dyskusji udział wzięli: Katarzyna Nowak-Pokorny, II Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz, 

Łukasz Kropski, Piotr Nowiński, Małgorzata Mokrowska.  

Szczegóły dyskusji dostępne są na nagraniu sesji nr LXVII/23 na stronie BIP: 

LXVII Sesja Rady Miejskiej w Siechnicach w dniu 23 marca 2023 r. - transmisja z obrad Rady | Rada 

Miejska w Siechnicach na platformie eSesja.pl 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2023 

Gminy Siechnice głosowało 14 radnych, 7 radnych wstrzymało się od głosu. 

Głosowanie imienne za głosowało 14 osób: Piotr Gądziński. Barbara Jarząbek, Wiesław Jurata, 

Roman Kasprowicz, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr 

Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, 

Karolina Mońca. 

Wstrzymało się od oddania głosu 7 osób: Andrzej Dulski, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Marek 

Rorat, Anna Schindler Katarzyna Nowak Pokorny, Jolanta Olczak. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/584/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 6 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siechnice na lata 2023-2024 jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały 

przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Agata Dudek-Golińska, która powiedziała, że 

przedstawiany projekt uchwały jest następstwem podjętej przed chwilą uchwały. Dostosowuje się 

zapisy Wieloletniej Prognozy Finansowej w zakresie podjętych zmian, jak również do sprawozdań  

z wykonania budżetu za rok ubiegły. Ostatnia autopoprawka, która dotyczy ulicy Polnej, również 

znajduje swoje odzwierciedlenie w załączniku nr 2 do przedłożonego projektu.  

https://siechnice.esesja.pl/transmisja/36333/lxvii-sesja-rady-miejskiej-w-siechnicach-w-dniu-23-marca-2023-r.htm
https://siechnice.esesja.pl/transmisja/36333/lxvii-sesja-rady-miejskiej-w-siechnicach-w-dniu-23-marca-2023-r.htm
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Za podjęciem uchwały za głosowało 15 osób, 6 osób wstrzymało się. 

Głosowanie imienne za głosowało 15 osób: Andrzej Dulski, Piotr Gądziński. Barbara Jarząbek, 

Wiesław Jurata, Roman Kasprowicz, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 

Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska, Anna Kozłowska, 

Łukasz Kropski, Karolina Mońca. 

Wstrzymało się od oddania głosu 6 osób: Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Marek Rorat, Anna 

Schindler, Katarzyna Nowak Pokorny, Jolanta Olczak. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/585/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 7 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu oraz na spłatę wcześniej 

zaciągniętych kredytów oraz wykup wyemitowanych obligacji jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały 

przedstawiła Skarbnik Gminy, dotyczy on kredytu długoterminowego na sfinansowanie deficytu 

budżetu oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów oraz wykup wyemitowanych obligacji. 

Uchwała określa zaciągnięcie w 2023 roku kredytu w łącznej wartości - 30 000 000 zł, 

 z wykorzystaniem w latach 23 - 24, w roku 2023 - 10 000 000 zł, a w roku 2024 kwota - 20 000 000 zł. 

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał negatywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość nie wydał opinii do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu oraz na spłatę wcześniej 

zaciągniętych kredytów oraz wykup wyemitowanych obligacji głosowało 12 radnych, 6 radnych było 

przeciw, 3 radnych wstrzymało się. 

Głosowanie imienne za głosowało 12 osób: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman Kasprowicz, 

Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, 

Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. Anna Kozłowska, Karolina Mońca. 

Przeciw głosowało 6 radnych: Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Marek Rorat, Anna Schindler, 

Katarzyna Nowak Pokorny, Łukasz Kropski. 

Wstrzymało się 3 radnych: Andrzej Dulski, Wiesław Juryta, Jolanta Olczak. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/586/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 8  

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz  

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Joanna Bryłkowka-Hehn, która powiedziała projekt uchwały zakłada ponoszenie odpłatności  

w schroniskach. Umieszczanie osób w schroniskach dla zapewnienia osobom opieki, które są 

pozbawione schronienia pobytu w placówce całodobowej opieki jest zadaniem własnym gminy, 

realizowanym poprzez instytucje pomocy społecznej. Ośrodek pomocy, co roku w trybie postępowania 

zamówień publicznych, podpisuje umowę ze schroniskiem, która takie usługi nam zapewnia. Są to 

usługi podstawowe dla osób sprawnych oraz dla osób z usługami opiekuńczymi, które wymagają 

większej opieki i zaangażowania. Każdego roku wzrastają koszty utrzymania w placówkach. Koszty 

zostają przedstawione do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, na tej podstawie zostaje 

podpisana umowa, już wtedy ponoszona jest odpłatność przez gminę, ale osoby, które są 

umieszczane mają już również obowiązek partycypowania w tych kosztach, ponoszą odpłatność. Tej 

odpłatności dotyczy dzisiejsza uchwała, jeżeli zmieniają się koszty utrzymania, zmienia się również 

odpłatność tych osób. Są osoby, które nie mają dochodu, są to osoby na zasiłkach stałych, więc tutaj 

ta odpłatność też jest niewielka, są osoby w kryzysie bezdomności, które z różnych powodów 

życiowych, spiral kredytowych, zawirowań życiowych zostały pozbawione tego schronienia i również 

przebywają w takich placówkach. Czasem przebywają na terenie całej Polski, wtedy albo przenoszą 

się do naszego ośrodka, z którym mamy podpisaną umowę albo partycypujemy w kosztach na terenie 

całej Polski.  
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Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/587/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 9  

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Siechnice na lata 2023-2027 jest Burmistrz 

Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Joanna Bryłkowka-Hehn, poprosiła również o zabranie głosu Panią Dorotę Moroń z Uniwersytetu 

Wrocławskiego, która prowadziła nadzór merytoryczny nad częścią diagnostyczną i planistyczną tego 

dokumentu. Pani Dorota Moroń przedstawiła i omówiła prezentację. Przekazała i przypomniała, że 

ustawa o pomocy społecznej nakłada na gminę obowiązek przygotowania strategii rozwiązywania 

problemów społecznych, wyznacza między innymi zakres tego dokumentu, które ta strategia powinna 

obejmować. Ona odnosi się głównie do działań ośrodka pomocy społecznej, chociaż oczywiście 

uwzględnia również te wszystkie kwestie, w których ośrodek pomocy społecznej współpracuje  

z innymi organizacjami, instytucjami publicznymi, czy organizacjami pozarządowymi na swoim terenie.  

W ramach strategii konieczne jest opracowanie diagnozy sytuacji społecznej, prognozy, określenie 

celów, kierunków działań i sposobów realizacji strategii. Gmina Siechnice jest gminą rozwojową, liczba 

ludności znacząco się zwiększa. Zmniejsza się wskaźnik deprywacji lokalnej, a więc odsetek osób, 

które są zmuszone korzystać z pomocy społecznej. To jest kwestia pozytywna, zwiększa się wskaźnik 

pracy socjalnej, a więc te rodziny, w którym my, czy pomoc społeczna pomaga w sposób nie 

finansowy, w sposób, poprzez prowadzenie pracy socjalnej, poradnictw. Jest ich coraz więcej, coraz 

mniej jest tych osób, które korzystają z typowych świadczeń pieniężnych. Głównymi powodami 

udzielania pomocy społecznej jest przede wszystkim ubóstwo, bezrobocie, które ma charakter 

długookresowy. Dotyczy osób oddalonych od rynku pracy, wykluczonych, niepełnosprawność 

długotrwała lub ciężka choroba i bezradność w sprawach opiekuńczo-wychowawczych i prowadzeniu 

gospodarstwa domowego. To są takie kluczowe przyczyny. Porównanie gmin ze względu na 

wskaźniki zaproponowane właśnie w projekcie Strategor. Gmina Siechnice w przypadku większości 

tych wskaźników znajduje się pośrodku. Gmina Siechnice nie jest gminą wiodącą, jest młodą 

demograficznie gminą, co ma też swoje konsekwencje, bo potrzeby dotyczące zaopiekowania dzieci  

i młodzieży są duże, ale też są seniorzy. W ramach diagnozy przeprowadzono analizę wszelkiego 

typu danych, dokumentów gminy, danych Głównego Urzędu Statystycznego, ale też zostały 

przeprowadzone badania wśród mieszkańców i spotkania diagnostyczne z osobami zajmującymi się 

rozwiązywaniem problemów społecznych. Wyodrębnionych zostało takich dwanaście problemów, 

które chcielibyśmy rozwiązywać, czy położyć nacisk na ich rozwiązywanie w perspektywie 2023 - 27. 

Została sformułowana wizja gminy, jako gminy oferującej mieszkańcom wysoką jakość życia  

i wsparcie w rozwiązywaniu trudnych sytuacji życiowych przez działalność Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz innych instytucji publicznych i organizacji pozarządowych oraz misję, którą 

jest realizowanie działań oraz wspieranie inicjatyw w zakresie rozwiązywania problemów społecznych 

i realizacji usług społecznych dla mieszkańców. Wyznaczonych zostało pięć celów strategicznych, 

odnoszących się do tych wskazanych wcześniej problemów społecznych. Pierwszy cel strategiczny to 

kompleksowe wsparcie rodzin dla prawidłowej realizacji ich funkcji. On będzie dotyczył przede 

wszystkim wspierania rodzin o niskich kompetencjach rodzicielskich i społecznych, wsparcia rodzin  

w sytuacjach kryzysowych, wsparcia rozwoju systemu pieczy zastępczej, a więc opieki nad dziećmi 

pozbawionymi opieki rodziców i wsparcie rodzin w uzyskaniu lokalu z zasobu mieszkaniowego gminy. 

Drugi cel strategiczny to profilaktyka i wsparcie w przypadku uzależnień i przemocy w rodzinie. 

Zaplanowane zostało wsparcie osób uzależnionych i ich rodzin oraz wsparcie rodzin z problemem 

przemocy. Przy pomocy tych szczegółowych programów też te działania będą realizowane. I działania 

profilaktyczne, jako element również tego celu. Przede wszystkim nakierowane na dzieci jak również 

na wszystkich mieszkańców. Cel strategiczny trzeci to stworzenie spójnego systemu wsparcia osób 

starszych, chorych i osób z niepełnosprawnościami. Tutaj wsparcie seniorów w środowisku lokalnym, 

wsparcie osób z niepełnosprawnościami i ich rodzin, wsparcie aktywności społecznej seniorów i osób 
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z niepełnosprawnościami. Na te kategorie w coraz większym zakresie będzie kładziony nacisk, jeśli 

chodzi o obowiązki gmin w zakresie wsparcia zarówno seniorów jak i osób z niepełnosprawnościami. 

 Cel strategiczny czwarty: wsparcie działań organizacji pozarządowych i aktywności społecznych 

 w sferze rozwiązywania problemów społecznych. Pojawiał się postulat wśród przedstawicieli sektora 

pozarządowego, czyli pomoc organizacjom pozarządowym w realizacji projektów finansowanych ze 

źródeł zewnętrznych, pomoc w pozyskiwaniu tych projektów i realizacji oraz rozwój wolontariatu. 

Ostatni cel strategiczny - piąty to rozwój działań wspierających rozwiązywania problemów 

społecznych. Tworzenie i wdrażanie programów działań dla rozwiązywania problemów społecznych. 

Profesjonalizacja kadr, poprzez podnoszenie kwalifikacji pracowników, nawiązywanie współpracy  

z innymi podmiotami w celu pozyskiwania pracowników. Ostatni punkt współpraca instytucji  

i organizacji pozarządowych w sferze rozwiązywania problemów społecznych.  

Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Siechnice na lata 2023-2027 głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/588/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 10 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wszczęcia procedury, 

dotyczącej zmiany rodzaju nazwy miejscowości Szostakowice z Szostakowice przysiółek wsi Sulęcin, 

na Szostakowice wieś jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Barbara Borkowska.  

Pani Dyrektor przekazała, że od lat toczy się dyskusja w sołectwie Szostakowice – Sulęcin czy nie 

dokonać rozdzielenia na 2 sołectwa. Mamy niektóre małe miejscowości. Ważne jest uwzględnienie 

takich dążeń, aby się przerodziły w projekt. Przemiany współczesnego samorządu, co najmniej na 

poziomie gminnym w ostatnich dziesięcioleciach okresu po drugiej wojnie światowej polegają raczej 

na konsolidowaniu w większe, mocniejsze jednostki zdolne do sprawniejszego wykonywania swoich 

zadań, więc tutaj też warto na ten aspekt teraz zwrócić uwagę.  

Głos zabrała Sekretarz Gminy Pani Barbara Kosterska, która przekazała informację, że wyłączną 

kompetencją Rady Gminy jest tworzenie nowych jednostek pomocniczych, po przeprowadzeniu 

konsultacji z mieszkańcami. Jeżeli byłby taki wniosek mieszkańców i byłby przeprowadzone 

konsultacje i wolą ze strony Państwa, to jest możliwość utworzenia dodatkowych jednostek 

pomocniczych. Należy się również zastanowić, czy będzie to zasadne. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wszczęcia procedury, dotyczącej 

zmiany rodzaju nazwy miejscowości Szostakowice z Szostakowice przysiółek wsi Sulęcin, na 

Szostakowice wieś głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/589/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 11 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych, dotyczących zmiany rodzaju miejscowości Szostakowice z Szostakowice 

przysiółek wsi Sulęcin, na Szostakowice wieś jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła 

 i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Barbara Borkowska, 

która uzupełniła i poprosiła o wprowadzenie w § 4, dopisku, że konsultacje odbędą się w okresie od 

24 marca do 14 kwietnia 2023 roku. Pierwszy etap w formie ankietowej.  Ankiety będą zbierane  

w dniach: 24 marca do 14 kwietnia br. Drugi etap konsultacji odbędzie się w dniu 5 kwietnia br.  

o godzinie 15:00.  

Pani Dyrektor przypomniała, że ten projekt uchwały w ślad za poprzednią inicjującą daje możliwość 

przeprowadzenia konsultacji społecznej z mieszkańcami. Będzie w formie ankiety i spotkania 

 z mieszkańcami, podczas którego będzie można porozmawiać, będzie można przedstawić przepisy,  
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z których to wynika i poinformować mieszkańców, jakie konsekwencje są w związku z podjęciem 

decyzji w wyniku tych konsultacji.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych, dotyczących zmiany rodzaju miejscowości Szostakowice z Szostakowice przysiółek wsi 

Sulęcin, na Szostakowice wieś głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/590/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 12 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wszczęcia procedury 

dotyczącej zmiany rodzaju nazwy miejscowości Trestno, z Trestno przysiółek osady Blizanowice, na 

Trestno wieś jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Barbara Borkowska, która powiedziała, że podobnie 

jak w przypadku Sulęcina, obrębu Sulęcin-Szostakowice, mamy tutaj również dwie miejscowości, 

które, zmiana nazwy z przysiółka na wieś Trestno, nie spowoduje konieczności rozdziału sołectwa. 

Pozwoli na utrzymanie dotychczasowej numeracji, o czym będą decydować mieszkańcy  

w konsultacjach w przypadku podjęcia tej uchwały. Jest to korzystne dla mieszkańców.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wszczęcia procedury dotyczącej 

zmiany rodzaju nazwy miejscowości Trestno, z Trestno przysiółek osady Blizanowice, na Trestno wieś 

głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/591/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 13 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących zmiany rodzaju miejscowości Trestno z Trestno przysiółek osady 

Blizanowice na Trestno wieś jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Barbara Borkowska, która poprosiła  

o uzupełnienie w projekcie uchwały daty konsultacji, które odbędą się od 24 marca do 14 kwietnia br. 

w formie ankiet. Etap drugi w formie spotkania konsultacyjnego odbędzie się 5 kwietnia br. o godzinie 

16:00. Podjęcie konsultacji umożliwi głos i decydowanie mieszkańcom o kontynuacji numeracji lub  

o zanumerowaniu na nowo posesji. Dlatego zasadne jest podjęcie tej uchwały w celu wybrania 

najlepszego wariantu dla mieszkańców.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany rodzaju miejscowości Trestno z Trestno przysiółek osady 

Blizanowice na Trestno wieś głosowało 21 radnych.  

Uchwała otrzymuje nr LXVII/592/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 14 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wrocławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Utrzymanie 

 i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP w roku 2023 jest 

Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która powiedziała, że rozwój systemu informacji przestrzennej na 

przestrzeni lat pozwolił na sprawny dostęp do wiarygodnej, aktualnej, kompleksowej informacji 

o nieruchomościach położonych na terenie gmin powiatu wrocławskiego. Daje to nieograniczone 

możliwości dla pracowników dla pośredników a także mieszkańców. Pozwala to na zapoznanie się  

z planowaniem przestrzennym, z ustaleniami planów miejscowych, z rysunkami. Jest możliwość 
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również dokonywania wszelkiego rodzaju pomiarów, analiz z jego zasadności. Przekazała informację, 

że Powiat Wrocławski współfinansuje ta zadanie w 25%, pozostałe udziały to gminy powiatu 

wrocławskiego.  

W zawartym porozumieniu w 2005 roku przedstawione jest, która gmina w jakim stopniu partycypuje  

w kosztach. Pani Dyrektor omówiła jaki był udział poszczególnych gmin, który był obliczany na 

podstawie terenów zabudowanych i zurbanizowanych. W zeszłym roku koszty wroSIP-u przypadające 

na Gminę Siechnice wyniosły 43 335 zł. Cały koszt utrzymania systemu za rok ubiegły wyniósł 

547 250 zł.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wrocławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Utrzymanie i rozwój Systemu 

Informacji Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP w roku 2023 głosowało 20 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od oddania głosu. 

Głosowanie imienne za głosowało 20 osób: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman Kasprowicz, 

Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, 

Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Jakub Kłosiński, Alina 

Kłosowska, Marek Rorat, Anna Schindler, Katarzyna Nowak Pokorny, Andrzej Dulski, Wiesław Juryta, 

Jolanta Olczak. 

Wstrzymał się 1 radny: Łukasz Kropski. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/593/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 15 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany załącznika 

graficznego do uchwały Nr XLII/315/10 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 18 października 2010 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Zacharzyce – teren „B” gmina Siechnice jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która powiedziała, że obszar zaznaczony na załączniku stanowi część 

obszaru objętego uchwałą z 2010 roku, w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Zacharzyce, teren B - obejmuje część miejscowości. Dla 

całego obszaru objętego uchwałą z 2010 nie udało się uzyskać zgody ministra na przekształcenie 

terenów rolnych na cele nierolnicze. Zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Siechnice, teren ten jest przeznaczony pod aktywność gospodarczą, pod tą 

funkcję predestynuje lokalizacja wzdłuż obwodnicy. Jest dobre skomunikowanie z drogą powiatową, 

 z drogą gminną. Z wnioskiem zwrócił się, podczas przyjęć Pana Burmistrza właściciel jednej  

z nieruchomości. Poprosił, aby kontynuować prace nad tym planem, mimo braku zgody na inne 

tereny. Podjęta została decyzja o zmniejszeniu tego obszaru i skoncentrowaniu się nad pracami nad 

tylko nad tym obszarem, który obejmuje powierzchnie około 6,2 hektara. Pozwoli to na 

wygenerowanie obiektów usługowych, które zwiększą ilość podatków od nieruchomości a to zwiększy 

wpływy do budżetu gminy.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany załącznika graficznego do 

uchwały Nr XLII/315/10 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 18 października 2010 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Zacharzyce – teren „B” gmina Siechnice głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/594/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 
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Ad. 16 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z działki nr 168/7, 168/5 i części działki nr 168/6, obręb Sulęcin-

Szostakowice, gmina Siechnice jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która przekazała, że nieruchomość objęto projektem uchwały i jest ona 

nieprzerwanie dzierżawiona od 2005 roku. Dotychczasowy dzierżawca uiszczał opłaty terminowo, jest 

zainteresowany dalszą dzierżawą.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

składająca się z działki nr 168/7, 168/5 i części działki nr 168/6, obręb Sulęcin-Szostakowice, gmina 

Siechnice głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/595/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 17 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z części działki nr 69, obręb Sulimów, gmina Siechnice jest Burmistrz 

Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która przekazała, że projekt uchwały dotyczy części działki nr 69 położonej 

w obrębie Sulimów. Dotyczy to terenów rolnych, dotychczasowy dzierżawca wystąpił o przedłużenie 

umowy dzierżawy. W związku z tym, że jest to okres dłuższy niż 3 lata wymagana jest uchwała rady 

Rady Miejskiej w Siechnicach. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

składająca się z części działki nr 69, obręb Sulimów, gmina Siechnice głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/596/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 18 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z działki nr 764/1, obręb Siechnice, gmina Siechnice jest Burmistrz 

Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która przekazała, że nieruchomość położona jest w mieście Siechnice. 

Dotychczasowy dzierżawca wystąpił o przedłużenie tej umowy dzierżawy. Umowa ta wymaga zgody 

Rady Miejskiej w Siechnicach. Dzierżawca wywiązuje się z opłat. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

składająca się z działki nr 764/1, obręb Siechnice, gmina Siechnice głosowało 21 radnych. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/597/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 
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Ad. 19 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z działek nr 1047/1, 1047/2, 1047/3, 1047/4, 1047/5, obręb Radwanice, 

gmina Siechnice jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która powiedziała działki są dzierżawione nieprzerwanie od 2013 roku na 

cele rolne, nieruchomość jest utrzymywana w dobrej kulturze rolniczej, opłaty są uiszczane terminowo.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

składająca się z działek nr 1047/1, 1047/2, 1047/3, 1047/4, 1047/5, obręb Radwanice, gmina 

Siechnice głosowało 19 radnych, 2 radnych - brak głosu.  

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

składająca się z działek nr 1047/1, 1047/2, 1047/3, 1047/4, 1047/5, obręb Radwanice, gmina 

Siechnice głosowało 19 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman Kasprowicz, Michał 

Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta 

Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Marek Rorat, Anna 

Schindler, Katarzyna Nowak Pokorny, Wiesław Juryta, Jolanta Olczak, Łukasz Kropski. 

Brak głosu: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski.  

Uchwała otrzymuje nr LXVII/598/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 20 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość składająca się z części działki nr 151/4, obręb Sulimów, gmina Siechnice jest Burmistrz 

Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która powiedziała, że dotychczasowy dzierżawca, który dzierżawi działkę od 

2016 złożył wniosek o chęć dalszej dzierżawy, opłaty są uiszczane terminowo, nieruchomość jest  

w dobrej kulturze rolniczej.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

składająca się z części działki nr 151/4, obręb Sulimów, gmina Siechnice głosowało 19 radnych,  

2 radnych nie oddało głosu. 

Głosowanie imienne za głosowało 19 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman 

Kasprowicz, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta 

Świech, Danuta Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, 

Marek Rorat, Anna Schindler, Katarzyna Nowak, Wiesław Juryta, Jolanta Olczak, Łukasz Kropski. 

Brak głosu: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/599/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Przewodniczący ogłosił 25 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Ad. 21 

Przewodniczący sprawdził quorum. 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Siechnicach jest Burmistrz Siechnic. Dotyczy ulicy Różanej. 
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która powiedziała, że ta ulica była od wielu lat wnioskowana tj., aby nadać 

jej nazwę Zielona, aby miało charakter odzwierciedlenia ulicy równoległej do ulicy Zielonej, więc miała 

mieć przebieg równoległy na całej długości Miasta Siechnice. W tej uchwale z 2009 roku zostało to 

przedstawione w sposób mało czytelny. W związku z tym zaproponowano podjęcie nowych dwóch 

bardziej czytelnych uchwał z załącznikami, które nie będą budzić wątpliwości. W tej uchwale zostaje 

uchylona ta uchwała, która nadawała nazwę obu ulicom i proponujemy nową uchwałę nadaniu nazwy 

ulicy Różana z załącznikiem załączonym do projektu uchwały.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy w Siechnicach 

za głosowało 17 radnych, 2 radnych się wstrzymało, 2 radnych nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowało 17 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman 

Kasprowicz, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta 

Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Marek Rorat, Anna 

Schindler, Katarzyna Nowak, Wiesław Juryta, Jolanta Olczak, 

Wstrzymali się od głosu: Łukasz Kropski, Michał Młyńczak. 

Brak głosu: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/600/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 22 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy 

w Siechnicach jest Burmistrz Siechnic. Dotyczy ulicy Zielonej. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska, która powiedziała, że zasadne jest podjęcie nowej uchwały nadającej 

ponownie nazwę ulicy Zielona w zakresie szerszym, uwzględniając wszystkie przejęte z mocy prawa 

działki na własność Gminy Siechnice z częściowym poszerzeniem jak będą się odbywały kolejne 

podziały działki, które będą stanowiły własność Gminy Siechnice wg załącznika. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy w Siechnicach 

za głosowało 15 radnych, 1 radnych był przeciw, 3 radnych wstrzymało się, 2 radnych nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowało 15 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman 

Kasprowicz, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta 

Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Alina Kłosowska, Marek Rorat, Katarzyna Nowak, 

Wiesław Juryta, Jolanta Olczak. 

1 radny był przeciw: Anna Schindler. 

3 radnych wstrzymało się: Jakub Kłosiński, Łukasz Kropski, Michał Młyńczak. 

Brak głosu: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/601/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 23 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość stanowiąca cztery pomieszczenia w budynku przy ul. Sportowej 5 w Siechnicach jest 

Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Komunalnego Pani 

Marta Parusel, która przekazała, że wnioskowany projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu dla Klubu Sportowego MKS w Siechnicy. Obecnie klub sportowy 

wynajmuje pomieszczenia na ulicy Sportowej 5 w Siechnicach, którymi zarządza firma SISK, ale 

zgodę na umowę najmu wyraża gmina. Klub MKS Siechnice korzysta z tych pomieszczeń. Są to 

cztery pomieszczenia w celach prowadzenia działalności sportowej. Prowadzone są tam zajęcia 

szkoleniowe, przetrzymuje się sprzęt sportowy, w sposób właściwy opiekuje się powierzonym 

mieniem, w związku z tym został złożony wniosek o przedłużenie umowy najmu na kolejne 3 lata. 



14 
 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

stanowiąca cztery pomieszczenia w budynku przy ul. Sportowej 5 w Siechnicach głosowało 19 

radnych, 2 radnych było nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowało 19 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman 

Kasprowicz, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta 

Świech, Danuta Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, 

Marek Rorat, Anna Schindler, Katarzyna Nowak Pokorny, Wiesław Juryta, Jolanta Olczak, Łukasz 

Kropski. 

Nieobecni: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/602/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 24  

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia wstępnej 

lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Siechnice dla zaspokojenia 

potrzeb mieszkańców jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Komunalnego Pani Marta Parusel, która 

przekazała, że w projekcie uchwały w celu zaspokojenia potrzeb mieszkańców wskazuje się miejsca 

lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Siechnice dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców 

głosowało 19 radnych, 2 radnych było nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowało 19 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman 

Kasprowicz, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta 

Świech, Danuta Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, 

Marek Rorat, Anna Schindler, Katarzyna Nowak Pokorny, Wiesław Juryta, Jolanta Olczak, Łukasz 

Kropski. 

Nieobecni: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski.  

Uchwała otrzymuje nr LXVII/603/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 25 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany załącznika do 

Uchwały Nr LVI/473/18 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 15 listopada 2018 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Siechnice i Gminy Siechnice, 

których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Siechnice oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Komunalnego Pani Marta Parusel, która 

powiedziała, że przedmiotowy przystanek przed przebudową skrzyżowania przy ul. Miodowej z ulicą 

Kościuszki w miejscowości Iwiny zlokalizowany był przy drodze powiatowej i w związku z tym był 

zewidencjonowany w uchwale Powiatu Wrocławskiego jako właściciela lub zarządcy dróg 

powiatowych. Po wykonaniu przebudowy ww. skrzyżowania zmieniona została jego lokalizacja i 

obecnie znajduje się w pasie drogi gminnej. W związku z tym właścicielem przystanku jest Gmina 

Siechnice i należy zewidencjonować go w wykazie przystanków, których zarządcą i właścicielem jest 

Gmina Siechnice. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 

LVI/473/18 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 15 listopada 2018 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Siechnice i Gminy Siechnice, 

których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Siechnice oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków głosowało 19 radnych, 2 radnych było nieobecnych. 
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Głosowanie imienne za głosowało 19 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Roman 

Kasprowicz, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Elżbieta 

Świech, Danuta Ziobrowska, Anna Kozłowska, Karolina Mońca, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, 

Marek Rorat, Anna Schindler, Katarzyna Nowak Pokorny, Wiesław Juryta, Jolanta Olczak, Łukasz 

Kropski. 

Nieobecni: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski.  

Uchwała otrzymuje nr LXVII/604/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 26 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie określenia trybu 

 i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 

lokalnej jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych Pan Macie Skwara, który 

przekazał, iż jest to uchwała, która zawiera zmiany podyktowane doświadczeniami w realizacji tej 

uchwały w latach ubiegłych. Uchwała wprowadza kilka zmian, z czego podstawową z nich jest 

wprowadzenie rozróżnienia w typie składanych wniosków w podziale na zadania remontowe lub 

inwestycyjne oraz zadania społeczne i wprowadza odrębne kryteria oceny dla wniosków składanych  

o realizację tych zadań. Główne różnice, jakie pojawiają się w tej chwili w realizacji zadań 

remontowych i inwestycyjnych Fakt, że okres realizacji zadań dotyczących zadań remontowych  

i inwestycyjnych będzie mógł mieścić się w okresie do 2 lat budżetowych, natomiast wniosek  

o realizację takiego zadania nie będzie mógł złożony później niż do dnia 30 czerwca roku 

poprzedzającego realizację tej inicjatywy. Umożliwi to realizację zadań o większym zakresie poprzez 

wprowadzenie możliwości kumulacji środków z 2 lat na realizację zadań. Uchwała wprowadza również 

możliwość przystąpienia do negocjacji z wnioskodawcą po dokonaniu ocen wniosków w zakresie np. 

podwyższenia kosztów inwestycji czy konieczności realizacji dodatkowego zakresu zadania. 

Pozwoli to na dookreślenie zadań w taki sposób, aby mogły być zrealizowane w przypadku, gdyby 

wnioskodawcy nie przewidzieli wszystkich koniecznych czynności do umożliwiających zrealizowanie 

takiego zadania. Zmianą, która się pojawia to podzielenie środków, które są rezerwowane w budżecie 

gminy na realizację zadań w podziale 85% środków na realizację zadań inwestycyjnych i pozostałych 

środków na zadania społeczne, W przypadku zadań społecznych w ramach inicjatywy lokalnej, to 

wniosek będzie mógł być składany w dowolnym terminie, natomiast okres realizacji zadań 

społecznych musi mieścić się w okresie jednego roku budżetowego. Wprowadzono również próg 

zaangażowania gminy w realizację zadań składanych przez mieszkańców. On również jest odrębny 

dla zadań inwestycyjnych i wynosi 50% wartości zadania, a w przypadku zadań inwestycyjnych ten 

próg jest ustalony na poziomie 75% całkowitych kosztów realizacji zadania. Dyrektor poprosił  

o wprowadzenie autopoprawek, które zostały omówione na dwóch komisjach, na których był 

omawiany projekt uchwały. Pierwsza autopoprawka dotyczy załącznika Nr 1 do uchwały regulaminu 

realizacji zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej w § 1. Zmianie ulega numeracja, ponieważ 

omyłkowo dwa pierwsze punkty były ponumerowane jako punkt pierwszy, autopoprawka wprowadza 

kolejne punkty w ramach tego paragrafu. Druga autopoprawka, która również w załączniku Nr 1 to w § 

4, w pkt 4, ppkt 2, jako że mówimy tutaj o dwóch progach odrębnych dla zadań inwestycyjnych i zadań 

społecznych w projekcie przedstawionym pierwotnie udział gminy był w tym w tym punkcie opisany 

tylko dotyczący zadań inwestycyjnych, dlatego ta autopoprawka wprowadza również drugi próg 75% 

dla zadań społecznych, a więc ten podpunkt będzie brzmiał: Wniosek będzie odrzucony w przypadku, 

gdy udział Gminy Siechnice jest większy niż 50% w przypadku zadań inwestycyjnych lub 75%.  

W przypadku zadań społecznych całkowitych kosztów realizacji zadania rozumianych jako suma 

świadczeń pracy społecznej pieniężnych i rzeczowych. Zmianie ulega również w tym samym 

paragrafie pkt 8, jako że w wyniku jednej z kolejnych autopoprawek zmniejszona została maksymalna 

liczba punktów, którą można uzyskać, to tutaj zmienia się również próg punktowy, od którego zadanie 

będzie mogło otrzymać dofinansowanie, zmiana z 26 na 25 punktów, kolejne autopoprawki są 

wprowadzone w załączniku drugim, czyli w szczegółowych kryteriach oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego, jedna autopoprawka dotyczy § 1. w zadaniach remontowych i inwestycyjnych,  

w pkt 4 w tabeli usunięto punktację przyznawaną za przedział powyżej 75% i od 51 do 75%. Kolejna 

autopoprawka to usunięcie pkt 7, czyli możliwości przyznania punktów za przewidywany koszt 
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eksploatacji przedmiotu inicjatywy oraz przewidywane źródła jej finansowania, ten punkt zostaje 

usunięty, natomiast punkt kolejny otrzymuje numerację siódmą. I kolejna, ostatnia zmiana dotyczy 

tego samego załącznika § 2, czyli zadań społecznych. Usunięty zostaje pkt 7 przewidywany koszt 

eksploatacji predicts inicjatywy oraz przewidywane źródła jej finansowania w przyszłych latach, a co 

za tym idzie kolejny punkt otrzymuje nr 7. 

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Kropski, Burmistrz, Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych Maciej 

Skawara, Piotr Nowiński, Roman Kasprowicz. Szczegóły dyskusji dostępne na nagraniu sesji  

nr LXVII/23 na stronie BIP: 

LXVII Sesja Rady Miejskiej w Siechnicach w dniu 23 marca 2023 r. - transmisja z obrad Rady | Rada 

Miejska w Siechnicach na platformie eSesja.pl 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość nie wydał opinii do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej głosowało  

11 radnych, 7 radnych wstrzymało się od głosu, brak głosu 1 radny, 2 radnych nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowało 11 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, 

Roman Kasprowicz, Anna Kozłowska, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, 

Piotr Nowiński, Maria Sulikowska, Danuta Ziobrowska. 

Wstrzymuję się 7 radnych: Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Łukasz Kropski, Katarzyna Nowak-

Pokorny, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler. 

Brak głosu :1 Elżbieta Świech. 

Nieobecni 2 radnych: Andrzej Dulski, Arkadiusz Marek Krzyżanowski. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/605/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 27 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siechnice jest 

Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Dyrektor Biura Funduszy Zewnętrznych Grzegorz Salwa, który  

poprosił o uwzględnienie trzech poprawek autorskich Pana Burmistrza. Pierwsza z nich dotyczy tytułu 

projektu - obecne brzmienie uchwała: sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych Diagnozy 

Delimitacyjnej Gminnego Programu Rewitalizacji wyznaczającej obszar zdegradowany i obszar 

rewitalizacji w Gminie Siechnice. Druga autopoprawka dotyczy § 1 pkt 1. tj. § 1 pkt 1 postanawia się 

przeprowadzić konsultacje społeczne diagnozy delimitacyjnej gminnego programu rewitalizacji, 

wyznaczający obszar zdegradowany i obszar rewitalizacji w Gminie Siechnice. Trzecia autopoprawka 

pana burmistrza, także w § 1. pkt wprowadza się pkt 6. dodatkowy, jego treść brzmi, pkt 6: diagnoza 

delimitacyjna gminnego programu rewitalizacji na potrzeby wyznaczenia obszaru zdegradowanego 

 i obszar rewitalizacji Gminy Siechnica, stanowi załącznik nr 10 do niniejszej uchwały. Załącza się 

załącznik nr 10 tj. diagnoza delimitacyjna u GPR-u. Została ona przekazana do zapoznania się 

radnym jak również została opublikowana na stronie internetowej Gminy Siechnice oraz Facebooku. 

W dokumencie także wprowadzono informacje dościślające, czyli datę opracowania samego 

dokumentu. Diagnoza delimitcyjna jest takim pierwszym krokiem podstawowym elementem, który 

umożliwia wyznaczenie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siechnice  

i otwiera prace związane z przygotowaniem GPR. Na zlecenie Gminy Siechnice prace te realizuje 

firma Delta Partner, firma, która ma doświadczenie w opracowaniu tego typu dokumentów planowania 

strategicznego, wykonała je dla ponad 100 samorządów na terenie całego kraju. W toku 

przygotowania GPR-u został on oparty o pewne założenia. Zgodnie z przyjętą metodologią przy 

opracowywaniu dokumentów planowania strategicznego takimi jak są GPR, przyjęto podział terenu 

obszaru Gminy Siechnice zgodnie z układem jednostek urbanistycznych. Teren cały naszej gminy 

podzielony na 19 obszarów, w ramach których przeprowadzono analizę bardzo pogłębioną na 

podstawie dwudziestu sześciu zmiennych, które pokazują obraz społeczny, gospodarczy, 

infrastrukturalny tego terenu. One zgodnie z ustawą z 2015 roku o rewitalizacji mocny nacisk został 

https://siechnice.esesja.pl/transmisja/36333/lxvii-sesja-rady-miejskiej-w-siechnicach-w-dniu-23-marca-2023-r.htm
https://siechnice.esesja.pl/transmisja/36333/lxvii-sesja-rady-miejskiej-w-siechnicach-w-dniu-23-marca-2023-r.htm
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położony przede wszystkim na sferę społeczną. W ramach tego dokumentu zostały przeanalizowane 

takie zmienne, jak przyrost naturalny 1000 mieszkańców, saldo migracji na 1000 mieszkańców, liczba 

klientów pomocy społecznej, liczba udzielonych świadczeń ze względu na niepełnosprawność, liczba 

osób uzależnionych od alkoholu, liczba ofiar przemocy, liczba przestępstw, liczba zdarzeń drogowych, 

liczba osób bezrobotnych, udział bezrobotnych w liczbie ludności w wieku produkcyjnym, liczba 

zarejestrowanych organizacji pozarządowych, frekwencja w wyborach samorządowych, w sferze 

gospodarczej wzięto pod uwagę analizę sześciu obszarów, liczba podmiotów gospodarczych na 1000 

mieszkańców zarejestrowanych podmiotów ogólnej liczbie podmiotów gospodarczych, dostępność do 

usług społecznych, liczba udogodnień w przestrzeniach publicznych dostosowanych do potrzeb osób 

z niepełnosprawnościami, ze szczególnymi potrzebami, dostępność terenów zielonych, dostępność 

komunikacyjna. W strefie środowiskowej analizie było poddane trzy kategorie: wyniki badania jakości 

powietrza, udział budynków mieszkalnych znajdujących się w strefie zagrożenia hałasem drogowym  

i kolejowym, masa wyrobów azbestowych na kilometr kwadratowy i w strefie technicznej pięć 

kategorii: liczby obiektów użyteczności publicznej wymagających termomodernizacji, liczba zabytków, 

pomników przyrody, udział budynków mieszkalnych na danym obszarze, nieruchomości podłączone 

do sieci kanalizacyjnych na 1000 mieszkańców oraz dostępność do internetu stacjonarnego 

przepustowości co najmniej 30 megabitów na sekundę. Dokument składa się 64 stron 

 i przedstawiono wyniki analizy baz danych. W jego wyniku zostały zidentyfikowane obszary 

zdegradowane, dotyczą one miejscowości Brodziszów, Łukaszowice, Mokry Dwór, Siechnice, Święta 

Katarzyna, Tresno, Blizanowice, Zacharzyce, całość obszaru zdegradowanego, który został 

zidentyfikowany, to jest powierzchnia 4 033 ha, udział powierzchni gminy też 40% ponad, ludność 

12 192 osoby, udział w ludności gminy w wymiarze procentowym to jest 51,87%. Zgodnie z ustawą  

o rewitalizacji z 2015 roku konieczność jest ograniczenia tego obszaru do wskaźników odnosząc się 

do powierzchni oraz liczby ludności o wartości 20 - 30% i tutaj po analizie dokonanej przez 

specjalistów z Delta Partner zostały wskazane obszary rewitalizacji. Ono dotyczyło dwóch obszarów: 

miasta Siechnice oraz miejscowości Święta Katarzyna łączny obszar rewitalizacji, zgodnie z treścią 

tego dokumentu to jest 237 ha, udział w powierzchni gminy 2,4%, ludność 3167 osób, udział ludności 

gminy 13,5%. Drugim drugim obszarem - obszary problemowo występujące na terenie mniejszych 

miejscowości na terenie gminy o niewielkim dziale ludnościowym, ale które nie są beneficjentem tego 

intensywnego rozwoju, którego doświadczamy jako całość naszej społeczności lokalnej i po trzecie  

i szczególnie występowanie w obszarze rdzenia najstarszych miejscowości, czyli Świętej Katarzyny  

i Siechnic. Z tego też powodu z punktu widzenia też koncentracji ważnych usług publicznych na 

terenie tych dwóch miejscowości firma rekomenduje wskazanie identyfikację tych dwóch miejscowości 

jako obszaru rewitalizacji. Do uchwały do samego dokumentu jest załączone siedem map 

lokalizacyjnych, pokazujących identyfikujący obszar zdegradowany oraz sam obszar rewitalizacji. 

Zachęcam do zapoznania się z nim. Uchwała opisuje sam proces konsultacyjny, po uzupełnieniu 

treści po przeprowadzeniu procesu konsultacji zostanie niezwłocznie przygotowany raport z jego  

z jego przebiegu. Będzie on podstawą do skierowania do Wysokiej Rady uchwały o wyznaczeniu 

obszarów zdegradowanych i obszarów rewitalizacji. Na następnej sesji tj. czerwcowej, Wysokiej 

Radzie zostanie przedłożona uchwała o wyrażeniu zgody na opracowanie gminnego programu 

rewitalizacji. Rozpoczęcie bardzo konsekwentnie realizowanych bardzo szeroki tematycznie program 

działań partycypacyjnych mieszkańców gminy, szczególnie z natężenie na osoby, które zamieszkują 

przy rewitalizacji albo obszarze zdegradowany, albo osoby, które mają wpływ na funkcjonowanie 

działania tego obszaru. Przygotowywanie naborów listy projektów do realizacji. Zakładamy, że sama 

procedura będzie trwała do końca tego roku. Przy założeniu, że GPR zostanie uchwalony na 

przełomie miesięcy listopada i grudnia 2023 roku. Dyrektor Salwa powiedział, że dzisiejsza 

procedowana uchwała nie ma charakteru dyskusji nad zawarciem GPR-u, ona otwiera w tym 

momencie obszar do dyskusji - miesięczny, do którego oczywiście serdecznie zapraszamy wszystkie 

osoby zainteresowane. 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz, Dyrektor Grzegorz Salwa, Anna Schindler.  

Szczegóły dyskusji dostępne na nagraniu sesji nr LXVII/23 na stronie BIP: 

LXVII Sesja Rady Miejskiej w Siechnicach w dniu 23 marca 2023 r. - transmisja z obrad Rady | Rada 

Miejska w Siechnicach na platformie eSesja.pl 

https://siechnice.esesja.pl/transmisja/36333/lxvii-sesja-rady-miejskiej-w-siechnicach-w-dniu-23-marca-2023-r.htm
https://siechnice.esesja.pl/transmisja/36333/lxvii-sesja-rady-miejskiej-w-siechnicach-w-dniu-23-marca-2023-r.htm
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Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siechnice głosowało 17 radnych, 

 1 radny wstrzymał się, 1 radny brak głosu, 2 radnych nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowało 17 radnych: Krzysztof Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław 

Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Janusz Kłosiński, Alina Katarzyna Kłosowska, Anna Kozłowska, 

Łukasz Kropski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-

Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler, Danuta Ziobrowska 

Wstrzymuję się 1 osoba: Maria Sulikowska. 

Brak głosu 1 osoba: Elżbieta Świech. 

Nieobecni 2 osoby: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/606/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 28 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Siechnice na rok 2023 jest Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawił i omówił Dyrektor 

Wydziału Środowiska i Gospodarki Wodnej Pan Jacek Gierczak, który przekazał, że pod obrady 

zostały przekazane dwa projekty związane z nadejściem letniej pory roku oraz sezonu kąpielowego. 

W związku z tym ważne jest uchwalenie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Siechnice. W roku 

bieżącym zaproponowany został Państwu wykaz jednego kąpieliska, które znajduje się na terenach 

rekreacyjnych w Błękitna Laguna. Jest to kąpielisko o stumetrowej linii brzegowej. Ten wykaz kąpielisk 

i projekt uchwały i uzyskał pozytywne opinię organów tj. Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie, Głównego Inspektora Ochrony Środowiska oraz Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego we Wrocławiu.  

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Siechnice na rok 2023 głosowało 18 radnych, 3 radnych nieobecnych. 

Głosowanie imienne za głosowało 18 radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, 

Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Michał 

Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Małgorzata Nowak-Pokorny, Piotr 

Paweł Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Małgorzata Schindler, Maria Sulikowska, Danuta 

Ziobrowska. 

Nieobecne 3 osoby: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski, Elżbieta Świech. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/607/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 29 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie sezonu kąpielowego na 

terenie Gminy Siechnice w roku 2023 jest Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Dyrektor Wydziału Środowiska i Gospodarki Wodnej Pan Jacek 

Gierczak, który omówił projekt uchwały i powiedział, że dotyczy ona okresu sezonu kąpielowego, który 

będzie trwał od 01.06.2023 r. do 31.08.2023 r. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Siechnice w roku 2023 głosowało 18 radnych, 3 radnych nieobecnych. 

Głosowanie imienne: za głosowało 18: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman 

Józef Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Michał 

Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Małgorzata Nowak-Pokorny,  
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Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Marek Rorat, Anna Małgorzata Schindler, Maria Sulikowska, 

Danuta Ziobrowska. 

Nieobecni 3 osoby: Andrzej Dulski, Arkadiusz Marek Krzyżanowski, Elżbieta Krystyna Świech. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/608/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 30 

Wnioskodawcą Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie organizacji wyborów do 

Rady Osiedla Radwanice, do Rady Osiedla Święta Katarzyna, do Rady Osiedla Żerniki Wrocławskie 

oraz do Rady Mieszkańców Siechnic jest Burmistrz Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Pani Barbara Kosterska, która przekazała 

informacje, że w najbliższym czasie zaplanowano wybory do rad osiedla i rady mieszkańców. Pan 

Burmistrz Zarządzeniem Nr 3/23 z 11.01.2023 r. ustalił termin wyborów i zarządził wybory.  

W związku z powyższym do wyłącznej kompetencji Rady Miejskiej jest ustalanie granic okręgów 

wyborczych, liczby członków komisji wyborczych i kompetencje, sposób zgłaszania kandydatów oraz 

sposób ogłaszania wyników w oparciu o odpowiednią uchwałę Rady Miejskiej. Przedłożony został 

właśnie projekt uchwały z prośbą o jej przyjęcie. Sekretarz zgłosiła autopoprawki, które wynikły na 

Komisji Gospodarczej. I tak, w § 5. ust 1. proszę skreślić wyraz ,,osobiście'', ponieważ kandydat 

dokonujący zgłoszenia na piśmie ma to zgłoszenie złożyć w kancelarii. Także w § 6. prosimy skreślić, 

było ,,do dnia 5 maja osoby zamieszkujące na terenie osiedli i Miasta Gminy Siechnice mogą 

dopisywać się do stałego rejestru wyborców''.  Zmieniono ,,do 12 maja'', czyli wydłużamy ten okres 

dopisywania się do stałego rejestru wyborców. I w związku z tą zmianą, zachodzi też konieczność 

dokonania zmiany w kalendarzu wyborczym, czyli w załączniku nr 5 do uchwały. Zmieniono datę do 

12 maja 2023 roku dopisywanie do stałego rejestru wyborców Gminy Siechnice''.  

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie organizacji wyborów do Rady Osiedla 

Radwanice, do Rady Osiedla Święta Katarzyna, do Rady Osiedla Żerniki Wrocławskie oraz do Rady 

Mieszkańców Siechnic głosowało 18 radnych, 3 radnych nieobecnych. 

Głosowanie imienne za 18: radnych: Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman 

Kasprowicz, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Michał Młyńczak, 

Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, 

Marcin Rorat, Anna Schindler, Maria Sulikowska, Danuta Ziobrowska. 

Nieobecne 3 osoby: Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski, Elżbieta Świech. 

Uchwała otrzymuje nr LXVII/609/23 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 23 marca 2023 r. 

Ad. 31 

Interpelacje i zapytania radnych- w formie pisemnej. 

W formie pisemnej wpłynęło 1 zapytanie. 

Ad. 32 

Wolne wnioski. 

Głos zabrał Łukasz Kropski odnośnie wcześniej złożonych wniosków oraz złożył wniosek do Opiekuna 

Młodzieżowej Rady Gminy o wspólne przygotowanie razem z Młodzieżową Radą Gminy wniosku  

o mały grant, który można zgłosić w programie ,,Radzimy się sami''. Uzyskanie dostępów do platformy 

,,Akademia Młodzieżowych Rad'' stworzoną przez Polską Organizację Rad Młodzieżowych oraz 

przygotowanie i podjęcie decyzji w ramach Młodzieżowej Rady o desygnowanie kandydata do 

zbliżających się wyborów w ramach Młodzieżowego Sejmiku Województwa Dolnośląskiego.  

W poprzednim tygodniu było pierwsze spotkanie komisji wyborczej i są przygotowane wybory. 

 Radny Łukasz Kropski przekazał, że zgodnie z uchwałą Sejmiku Dolnośląskiego - na nasz powiat 

przypada tylko jeden mandat. 

Głos zabrała Sekretarz Gminy, która odpowiedziała, że na ostatniej sesji nie wpłynęły konkretne 

wnioski. Na wniosek złożony przez radną Alinę Kłosowską w sprawie przeprowadzenia wizji na 

budowie nowej szkoły podstawowej w Siechnicach do 30 maja będą przekazane informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Siechnicach Pan Roman Kasprowicz zakończył posiedzenie  

o godz. 12:10 tego samego dnia. 


